

5/21/2023

报告事項

1. 感謝兒童主日學老師: 5/21 週日中午 B 教室。請老師們帶上午餐有一起分享鼓勵的時間。
2. 暑期英文成人主日學, 教材馬可福音, 11:30am 在圖書室或教室 B, 歡迎大家參加。
3. 兒童暑期聖經班招募青少年義工, 請有感動的人與 Kirt 牧師聯繫或填寫表格 <https://forms.gle/JTScSm5gSs3NyALu5>
4. 青少年將在 6 月 26-30 號到東肯短宣, 費用是\$200.00.
5. 教會今年組織第 2 次宏都拉斯短宣, 7 月 7 號到 7 月 14 號, 詳情請洽 Winnie 姊妹, 歡迎大家報名參加, 並為這項事工代禱。

感恩和代禱

1. 教會各項事工 (青少年東肯塔基短宣、全年讀經計劃、成人主日學、青少年事工、丰盛生命等) 禱告。
2. 為教會的牧師、長老、執事同工禱告。求主賜給他們智慧、力量和服侍的心, 牧養和治理萊城教會。
3. 為周三禱告會 8 月份轉到實體+網上禱告。求主將禱告的負擔賜予更多的肢體, 讓我們認識到禱告是我們教會、家庭和个人復興的基礎。“神阿, 你是我的神, 我要切切地尋求你。在干旱疲乏无水之地, 我渴想你, 我的心切慕你。”詩 63:1。
4. 為教會各個小組禱告。求主加添每個小組長信心和力量, 也將火熱愛主的心放在每一位肢體的生命中。
5. 7 月 1-4 日中西部華人教會退修會禱告。求神祝福這次的講員們的行程和所預備/宣講的信息, 符合神的旨意和供應我們中西部華人弟兄姊妹的需要。退修會講員和信息介紹網址: <https://www.mccaretreat.org/>
6. 為年長者、已經回國/即將回國的肢體和身旁有需要的肢體禱告。
7. 為萊城教會已經畢業的高中生們禱告, 求神帶領他們在學附近找到合適的教會和團契, 並保守他們的求學生涯。
8. 繼續為美國和中國在上執政掌權者、俄烏戰爭和世界的局勢禱告。

5/21/2023

Announcement

1. **Children's Sunday School Teacher's Appreciation -Sunday, May 21 in New Building Room B. Teachers please get your lunch & join us for a time of refreshment and encouragement.**
2. **English Adult summer Sunday school: 11:30am at library or classroom B. study Book of Mark. All are welcome to join.**
3. **Recruit Youth helpers and crew leaders for VBS. If you are interested, please contact Pastor Kirt or fill out the form. <https://forms.gle/JTScSm5gSs3NyALu5>**
4. **Youth mission trip to EKY. June 26-30**
5. **We plan to have short mission trip to Honduras from 7/7-7/14. Please contact sister Winne for details. Welcome to register to participate and pray for it.**

Praise and Prayer

1. **Pray for LCCC ministries (yearly Bible reading plan, Adult Sunday school, Youth mission to EKY, Abundant life classes and so on).**
2. **Pray for pastors, elders, deacons, and coworkers. May God give them wisdom, strength, and a heart willing to serve.**
3. **Pray for Wednesday prayer meeting. We will do both in person and zoom starting on Aug. Pray for more church bodies willing to pray because prayers bring revival to our church and families. We need to rely on God.**
4. **Pray for small groups. Pray that give each group leader faith and strength and give each brother and sister willing heart to love God.**
9. **Pray for MCCA summer retreat. May God bless speakers to prepare God's message. Please go to <https://www.mccaretreat.org/> for more info.**
5. **Pray for elderly and bodies in need.**
6. **Pray for high school graduates. May God leading them to church and fellowship near their colleges.**
7. **Pray for political leaders who are in US and China. Pray for Russo-Ukrainian war. Pray for Global situation.**